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Möte Ungdomsrådet 

Tid 30.5.2023 Kl 17:30-18:50 

Plats Biblioteket  

Närvarande Emil Ganz, tf Fritidsledare, Sammankallande och sekreterare 

Doris Eriksson, ordförande 

Stella Lindbäck, vice ordförande 

Olivia Eriksson 

Linnea Rehnfors 

Frånvarande Anna Nordberg, Fritidspedagog 

Marie Berglund-Selenius, Kanslichef 

1. Genomgång utav ungdomsrådet uppgift 

Förklaring utav vad som förväntas och vad själva uppdraget som medlem i Ungdomsrådet 

innebär.  

 

2. Val utav ordförande och vice ordförande 

De valde Doris Eriksson till ordförande och Stella Lindbäck till vice ordförande.  

 

3. Kort genomgång om vad som sker inom fritidssektorn 

Emil berättade om flytten från iUNGo till Vinden påbörjas som smått. Att det kommer skrivas 

ett verksamhetsprogram och fritidsverksamheten och att planeringen till hösten är i full 

gång.  

 

4. Förhoppningar av ungdomsrådet 

- Att det ska bli mer riktade aktiviteter för de äldre (högstadiet och gymnasiet). 

- Att försöka få aktiviteterna att bli lockande. 

- Att alla ska få vara inkluderade (att få med gymnasieungdomarna mer och högstadiet). 

- Att det ska bli lärorikt att vara med och få till förändring inom fritidssektorns aktiviteter till 

den äldre målgruppen. 

- Att fritidskansliet blir mer aktiv på some plattformarna. 

 

5. Aktiviteter och förslag till att nå ut till gymnasiet och högstadiet 

- Att aktiviteterna skulle vara riktade åk 8-gymnasiet, så att det inte skulle bli för stort glapp i 

åldrarna 

- Mer temainriktade aktiviteter – så som Tacokväll, Filmkväll, lasertag, paintball, friluftsliv 

(padla), Discgolf, Flowpark, Gröna Lund och liknande aktiviteter. Lugna och äventyrliga 



 
 

@

aktiviteter. Resor skapar relationer tycker de, mer än att bara hänga på fritidsgården. 

- Önskade att samarbetskommunerna ska ha aktiviteter för de gymnasiet också  

- Att vara mer involverad i sociala medier gör att fler kommer komma med  

- Använda sig utav Snap, FB och Insta. Tyckte att fritidskansliet skapar ett instagram konto 

och att Olivia är med och hjälper till att få fram budskapet om den finns och hjälper till med 

uppdaterandet utav Instagram kontot.  

- Att fritidsgården skulle vara öppen ett veckoslut, fredagskväll eller lördagskvällar.  

- Fråga om dag man ska ha öppet 

- Mer kulturaktiviteter, teater, musik, foto och liknande.  

 

6. Nästa möte 

Beslutades inte om något datum. Fritidsledaren hör av sig om datum till höstterminens första 

möte. 

 

7. Mötet avslutades 

Mötet avslutades kl 18:50 


